
OB OBISKU DELOVNE SKUPINE CK ZKS .

Boljši kadri, večji razvoj
Po obiskih delovne skupine CK ZKS v

sedmih osnovnih organizacijah v naši občini
so se na delovnem razgovoru scstali z njimi
člani pedsedstva občinskega komiteja ZK.
Delovno skupino so seznanili s problemi, s
katerimi se srečujejo komunisti v občini,
nekaj vtisov z obiskov v osnovnih organiza-
cijah pa so dali tudi člani delovne skupine.

Razvoju in kadrovski politiki bodo morali
komunisti še vnaprej posvetiti največ pozor-
nosti. V organizacijah združenega dela so
večinoma zastareli koncepti proizvodnje, ki
so povezani tudi s problematično kadrovsko
strukturo.

Z gospodarskimi rezultati v občini ne mo-
remo biti zadovoljni, saj ti ostajajo za plan-
skimi predvidevanji, kljub temu pa je treba
reči, da so se nekateri kolektivi močno anga-
žirali za spremembo obstoječega stanja.

Kadrov za prevzemanje vodilnih funkcij v
gospodarstvu je vse manj, primanjkuje tudi
kvalificiranih in usposobljenih delavcev v
kovinarski stroki. Zato skušajo v občini
ustanoviti aktiv mlajših, izobraženih delav-
cev, ki bi bili sposobni prevzemati vodilne
funkcije. Te ljudi bi usmerjali v dodatne
oblike usposabljanja, sproti bi jih seznanjali
tudi s stanjem gospodarstva v občini. Iz tega
aktiva bi lahko izbrali tudi ekipe ljudi, ki bi
jih pošiljali v organizacije, kjer so nastopili
problemi.

V občini so komunisti v zadnjem času
zaznali več primerov slabih medsebojftih od-
nosov med ljudmi, predvsem v znanstveno-
raziskovalnih organizacijah. Temu proble-

mu bodo pri svojem političnem delu morali
nameniti več časa.

V krajevnih skupnostih so osnovne orga-
nizacije ZK sestavljene iz starejših ljudi,
upokojencev, nekaj je mladincev, premalo
pa so vključeni delavci iz OZD, saj so ti
aktivni v svoji organizaciji na delovnem me-
stu, aktivno pa se ne udejstvujejo v kraju.
Ovira temu je tudi statutarno določilo o
organiziranosti komunistov v krajevni skup-
nosti.

Vodja delovne skupine, izvršni sekretar
predsedstva CK ZKS za kadrovska vpraša-
nja Ivan Godec je obiske v osnovnih organi-
zacijah v občini ocenil pozitivno. Posebej
pohvalno je ocenil obisk v osnovni šoli Ma-
jan Novak-Jovo. Dejal je, da so komunisti v
diskusijah imeli pripombe na visoko stopnjo
centralističnega urejanja gospodarstva pri
nas. Menil je, da je med komunisti v osnov-
nih organizacijah še premalo samozavesti,
saj mnogi še vedno mislijo, da svojega dela
ne morejo ocenjevati, komunisti vedo za
probleme, poznajo možne rešitve, premalo
pa si za reševanje teh problemov prizadeva-
jo sami in preveč pričakujejo od družbene
skupnosti.

Komunisti se ukvarjajo predvsem s prak-
tičnimi problemi, idejna vprašanja zaposta-
vljajo, nimajo časa za odkrivanje vzrokov za
nastale probleme, zato prejemajo sklepe, ki
bi morali biti sklepi izvršnih organov.

Celovito oceno obiska bo delovna skupina
izdelala do septembra,_ko jo bodo pretresli
tudi člani občinskega komiteja ZK.
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